中词库 / www.zciku.com
[bookmark: _Toc1]星期一早安英语简短问候语
来源：网络  作者：星海浩瀚  更新时间：2024-01-13
这天星期一，是奋斗的起点，并非煎熬的开端；是憧憬的绽放，并非梦魇的延续；是精彩的孕育，并非平庸的再生；是热情的张扬，并非冷漠的包围；是期望的放飞，并非孤独的前行。万书范文网搜集的《星期一早安英语简短问候语》，仅供大家借鉴！>【篇一】 1、...
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>【篇一】
1、I prefer having your accompanying for life-long time to the short-time tenderness.
我要的，不是你一时的温柔，而是你一生的守候。
2、You have to do the best what God gave you.
你必须尽力发挥上帝所赐予你的。
3、Even in darkness, it is possible to create light, morning!
即使在黑暗中，也能创造光明，早安!
4、Don’t let your past dictate who you are, but let it be part of who you will become.
别让过去主宰现在的你，要让这些点滴都成就未来的你。
5、The future belongs to those who believe in the beauty of their dreams.
未来属于那些相信梦想之美的人。
6、You cannot appreciate happiness unless you have known sadness.
不知道什么是忧伤，就不会真正感激幸福。
7、The more you try not to care， the more you will end up caring.
越想不在意，却越是在意。
8、Love isn’t about how to find out the similarities，it’s about how to respect the differences.
爱情不是寻找共同点，而是学会尊重不同点。
9、TIME doesn’t only make you find out more about people, it makes you find out more about who you’re.
时间不仅让你看透别人，也让你认清自己。
10、The only time I don’t miss you，is when you’re right next to me.
我不想你的时候就是你在我身边的时候。
11、Don’t be jealous of others.Because you never know how much you will get in the next second.
不用羨慕別人，因为你不知道你下一秒会获得多少。
12、You usually find what you are looking for the moment you stop looking for it.
众里寻他千百度，蓦然回首，那人却在灯火阑珊处。
13、I prefer having your accompanying for life-long time to the short-time tenderness。
我不要短暂的温存，只要你一世的陪伴。
14、No matter how hard it is, just keep going because you only fail when you give up.
无论多么艰难，都要继续前进，因为只有你放弃的那一刻，你才输了。
15、For those who understand me,my explanation is needless,whereas I don’t need to explain to those don’t understand me.
懂我的人不需要我解释，不懂我的人我不需要解释。
16、Learn to choose, to forsake, to endure loneliness, to resist temptation.
懂得选择，学会放弃，耐得住寂寞，经得起诱惑。
17、The best way to cheer yourself up is to try to cheer someone else up.
让自己开心的办法就是努力让别人开心。
18、Be yourself. Everyone else is already taken, morning!
你就做你自己吧，其他角色都已经有人了，早安!
19、Life is like a cup of tea .It won’t be bitter for a lifetime but for a short while anyway.
人生就像一杯茶，不会苦一辈子，但总会苦一阵子。
20、Remind yourself that it’s okay not to be perfect.
提醒自己，有缺点没什么大不了的。
>【篇二】
1, the world is not so bad, they are not so good.
世界没那么坏，自己也没那么好。
2, sometimes really afraid, time will tell the truth.
有时候真怕，时间会说出真心话。
3, even if the world is barren, there is always a person is your followers.
就算世界荒芜，总有一个人是你的信徒。
4, watching the flowers bloom, waiting for the flowers, lengnuanzizhi, as clean as before.
闲看花开，静待花落，冷暖自知，干净如始。
5, youth is a book too hasty, our tears, read it again and again.
青春是一本太仓促的书，我们含着泪，一读再读。
6. I like to hold you tight, just like I got the whole world.
我喜欢紧紧的抱住你那一刻，就像得到了全世界。
7, the most sad thing in life, not too ambitious, but wasted time.
人生最可悲的事情，莫过于胸怀大志，却又虚度光阴。
8, you do not know me, even if I put my heart to you, you can not understand.
你不懂我的时候，就算我把我心掏给你看，你也看不懂。
9, the contents of the eyes, the heart already tasted the poison through the numerous hills and streams.
眼神有内容的人，内心早已尝遍百种毒药走过千山万水。
10, sometimes, the best way to let others care about you, is not so care about him.
有时候，让别人在乎你的办法，就是不那么在乎他。
>【篇三】
1、Nothing in the world is accomplished without passion. 没有热情,无法成就任何事。
2、a single hand that wipetearduring failureimuch better than countleshandthat come together to clap on success.失败的时候，一只拭去你泪痕的手，要比成功的时候，无数双只向你祝贺的手重要。
3、Knowledge crowns those who seek her.知识只为追求者加冕。
4、No matter how you feel, get up, dress up, and show up. 不管你的感觉如何，你都要起床，打扮好自己然后开始新的一天
5、Memory is a wonderful thing if you don\'t have to deal with the past. 回忆是美好的，只要你能让过去的都过去。
6、We used to talk everyday, now it’s like we don’t even know each other anymore. —— 曾经我们每天都要聊天，但现在我们却好像根本不认识一样了。
7、I stay up late every night and realize it`s a bad idea every morning! 每天早上都觉得自己晚上真不该熬夜!
8、Happiness is a journey, not a destination. Hope for the best and prepare for the worst. —— 幸福是一个旅程，而不是终点。抱的希望，做最坏的准备。
9、one of the greatest courage, ideceived and hurt, can maintain confidence and abilitto love.人生的勇敢之一，就是经历欺骗和伤害之后，还能保持信任和爱的能力。
10、Sometimes you will never know the true value of a moment until it becomes a memory. 有时候，直到一些珍贵的时刻变成了回忆，你才会真正意识到它的价值所在。
11、Home is not only where it is,but who they are.家是那个魂牵梦绕的地方，还有那些一直牵挂的人。
12、I miss you ,but I missed you. 我想念你，但我错过了你。
13、Remember that failure is an event, not a person.要记住失败是件事，不是人。
14、For attractive lips, speak words of kindness. For lovely eyes, seek out the good in people. For a slim figure, share your food with the hungry. 若要优美的嘴唇，要讲亲切的话;若要可爱的眼睛，要看到别人的好处;若要苗条的身材，把你的食物分给饥饿的人。——奥黛丽.赫本
15、I\'m a great believer in luck, and I find the harder I work the more I have of it. (Thomas Jefferson) 我是幸运的忠实信徒，而且我发现，工作越努力，拥有的幸运就越多。
16、The greatest pleasure in life is doing what people say you cannot do. ~Walter Bagehot 生活中的乐趣就是做那些别人认定你做不到的事。
17、The worst feeling in the world is when you love someone so much and know that they will never feel the same way and love you back. 世界上最痛苦的事就是，你深爱一个人，但同时也清楚，你深爱的人对你并没有同样的感觉，也不会去爱你。
18、Once you get in deep enough, you know you could never put this book down. 情动至深那刻，你便知道自己再也将它割舍不下了。
19、Happiness can ba found even in the darkest of times, if one only remembers to turn on the light. —— 即使在最黑暗的时刻，幸福也是有迹可循的，你需要做的只是记得为自己点亮一盏灯。
20、When you love what you have, you have everything you need. 当你爱上你所拥有的，你就什么都不缺。
21、You can\'t do it unless you can imagine it. 除非你能想像，否则你做不到。 —乔治卢卡斯
>【篇四】
1、There is no luck, There is only work, morning!
世上没什么运气，只有努力去挑战，早安!
2、I will start fresh, be someone new. Good morning!
我要重新开始，做不一样的自己。早安!
3、Life is too short for us to wake up in the morning with regrets.
人生苦短，所以每天不要带着遗憾醒来。
4、Don’t regret anything that ever made you smile.
那些曾经让你快乐过的事，没有什么好后悔的。
5、The sensible man is not influenced by what other people think.
明智的人不为别人的想法所影响。
6、Whatever is worth doing is worth doing well。
任何值得做的，就把它做好。
7、I am ordinary yet unique. Good morning!
我很平凡，但我独一无二，早安!
8、The best color in the whole world, is the one that looks good, on you.
最适合你的颜色，才是世界上最美的颜色。
9、Nothing is to be got without pains but poverty, morning!
世上唯有贫穷可以不劳而获，早安!
10、Try and fail, but don’t fail to try.
尝试后可能会放弃，但千万不能放弃尝试。
11、There is no such thing as darkness; only a failure to see.
没有黑暗这种东西，只有看不见而已。
12、If we did all the things we are capable of, we would literally astound ourselves.
我们如果尽全力去做任何事情，连自己都会被惊讶到的。
13、In life pided into two episodes, the first is “hesitance-free”, while the second is “regret-free”.
若将人生一分为二，前半段叫“不犹豫”，后半段叫“不后悔”。
14、The only thing you live to regret are the risks you didn’t take.
你人生中会后悔的是，那些你没敢接受的挑战。
15、Sometimes you have to do whats best for yourself, no matter what anybody else thinks.
有时候，你得做自己最应应该做的事情!
16、Because of you, the winter will have a romantic, everything is very warm。
因为有你，这个冬天就有了浪漫，一切都很温暖。
17、Life is sad at times, but it is up to you to make your own life happy.
生活有时是令人沮丧的，但你可以努力让自己的过得开心。
18、Some things, you know, but you don’t even know that. Good morning!
有些东西，自己懂就好，但就怕连自己都不懂。早安!
19、I just need someone who will never abandon me.
我只是需要一个永远不会放弃我的人。
20、That there’s some good in this world, and it’s worth fighting for.
这世上一定存在着善良，值得我们奋战到底。
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